

EFFICACITE DU PRODUIT SOLUTECH ANTISEPTIQUE MEDICAL sur le coronavirus humain, selon la norme EN 14476 :2019
Efficacy of the SOLUTECH ANTISEPTIQUE MEDICAL product against the human coronavirus, according to the EN 14476:2019 standard

Société (Company) : APEX BIOSOLUTIONS – 4 rue des grandes pièces – 25770 SERRE LES SAPINS – France

- Conformément à la norme EN 14476 :2019, le produit SOLUTECH ANTISEPTIQUE MEDICAL est virucide sur le coronavirus humain (souche 229 E – génétiquement proche du COVID-19), ce qui suppose que le produit est actif sur les souches appartenant à la famille des coronavirus dont le COVID-19, lorsqu'employé pur pendant 30 s.
- *According to the EN 14476:2019 standard, the SOLUTECH ANTISEPTIQUE MEDICAL product is virucide against the human coronavirus (229 E strain- genetically close to the COVID-19), which assumes that the product is active on strains belonging to the coronaviruses family (including COVID-19), when used for 30 s of contact time, from the 100% concentration.*

SERRE LES SAPINS, le 15 Mai 2020 / May, the 15th 2020

Stephanie MOROT-BIZOT

Docteur en microbiologie / PhD in microbiology

Expert member (AFNOR T72Q and CEN/TC 216/WG1 « Human Medicine », WG2 “veterinary field” and WG3 « Food Hygiene and Domestic and Institutional Use”)